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Valtuusto 25.01.2021 § 7 
 
 
§ 7 
Nuorisovaltuuston aloitteet ja kannanotot vuonna 2020 

 
Valmistelijat / lisätiedot: 
Kujala Riina 
 
 etunimi.sukunimi@espoo.fi 
 Vaihde 09 816 21 
 

Päätösehdotus Kaupunginhallitus 
 
Valtuusto merkitsee tiedoksi liitteenä olevan selvityksen nuorisovaltuuston 
aloitteista ja kannanotoista vuonna 2020. 
 

 
Käsittely Anthoni Özdemirin ym.  kannattamana teki seuraavan toivomuksen: 
 

”Valtuusto toivoo, että Espoon kaupunki yhdessä nuorisovaltuuston (nuva) 
kanssa selvittää mahdollisuudet luoda mallin, jolla nuvan aloitteet tuodaan 
kaupunginvaltuuston käsittelyyn oikea-aikaisesti ja niin, että niihin on 
virkavastuulla annettu vastaus, josta valtuusto voi käydä keskustelun.” 
 
Hopsu Özdemirin ym. kannattamana teki seuraavan toivomuksen: 
 
”Valtuusto toivoo, että Espoon edustajat vaikuttavat HSL:n suuntaan, jotta 
joukkoliikenteen lipunhintoja ja reittejä uudistettaessa HSL kuulee suurta 
julkisen liikenteen käyttäjäryhmää nuoria aktiivisesti ja laajasti.” 
 
Keskustelun päätyttyä puheenjohtaja totesi kaupunginhallituksen 
ehdotuksen tulleen hyväksytyksi yksimielisesti. 
 
Seuraavaksi otettiin käsiteltäväksi toivomukset. 
 
Puheenjohtaja ilmoitti, ettei ota Anthonin toivetta käsiteltäväksi 
hallintosäännön I osan valtuustoa koskevan luvun 28 §:n vastaisena.  
 
Puheenjohtaja tiedusteli, voidaanko Hopsun toivomusehdotus hyväksyä 
yksimielisesti. Koska ehdotusta ei vastustettu, puheenjohtaja totesi 
valtuuston hyväksyneen sen yksimielisesti. 
 

 
Päätös 

Valtuusto: 
Kaupunginhallituksen ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
Lisäksi hyväksyttiin seuraava toivomus: 
 
Valtuusto toivoo, että Espoon edustajat vaikuttavat HSL:n suuntaan, jotta 
joukkoliikenteen lipunhintoja ja reittejä uudistettaessa HSL kuulee suurta 
julkisen liikenteen käyttäjäryhmää nuoria aktiivisesti ja laajasti. 
-  



 
 

 
Selostus Nuorisovaltuuston vuoden 2020 puheenjohtajan selvitys aloitteista ja 

kannanotoista vuonna 2020 on liitteenä. Selvityksen mukaan vuonna 2020 
nuorisovaltuusto hyväksyi 3 aloitetta ja 9 kannanottoa. Aloitteet koskivat 
nuorten maksuttoman ehkäisyn laajennusta, nuorten äänestysaktiivisuutta 
kuntavaaleissa ja parempia kierrätysmahdollisuuksia kouluihin. 
Kannanottojen aiheina olivat mm. koulujen koronatoimet ja 
budjettineuvottelut.  
 

 
Päätöshistoria 
   

Kaupunginhallitus 11.01.2021 § 23 
 

 
Päätösehdotus Sivistystoimen johtaja Rinta-aho Harri 

 
Kaupunginhallitus ehdottaa, että valtuusto merkitsee tiedoksi liitteenä 
olevan selvityksen nuorisovaltuuston aloitteista ja kannanotoista vuonna 
2020. 
 

 
Käsittely  

 
 

 
Päätös 

Kaupunginhallitus: 
Esittelijän ehdotus hyväksyttiin yksimielisesti. 
 
 

 
   

 
 


